
Verslag van de Algemene vergadering van de  
Natuur- en Vogelwerkgroep Krimpenerwaard, 
gehouden op 30 maart 2022 
te Berkenwoude 

 

 

 

 

Aanwezig: 47 leden, 1 gast, 5 bestuursleden (Jaap Graveland – voorzitter, Marco Steenwinkel – 
penningmeester, Frans van der Storm – secretaris, Joke Colijn – bestuurslid PR, Benjamin Hallie – 
bestuurslid algemeen) 

1 Opening en welkom 

Om stipt 20:00 uur opent Jaap Graveland de vergadering met de constatering dat eindelijk, na twee 
jaar, we weer fysiek kunnen samenkomen voor de algemene vergadering, want hoewel formeel, toch 
elk jaar een ijkpunt voor de staat van de vereniging. Hoe staan we ervoor, waar gaan we naartoe, 
met welke ambitie en op welke manier – dat zijn toch de onderwerpen waarover bij uitstek de 
algemene vergadering haar stem laat horen en richting geeft aan het bestuur. 
In het verlengde daarvan nodigt Jaap leden uit om actief deel te nemen aan activiteiten van 
werkgroepen, én om mee te helpen met het begeleiden en/of organiseren van activiteiten. Heel 
concreet zien we graag dat iemand bereid is om lezingen te gaan organiseren: het is niet veel werk, 
maar vraagt vlak voor het evenement net even wat meer aandacht. 
Verder gaat Jaap in op het welkom aan nieuwe leden, waarvoor in de vergadering vorig jaar aandacht 
werd gevraagd. We realiseren ons dat sommigen opkijken tegen de expertise van oudgedienden en 
daarom wat terughoudend zijn in het maken van contact. Of, dat de veelheid van werkgroepen 
binnen de NVWK soms als een doolhof wordt ervaren. Aan ieder lid, en zeker aan nieuwe leden 
hebben we op zijn minst één boodschap: Heb je een vraag, wil je wat weten? Laat je asjeblieft horen, 
wij zijn benaderbaar, wij zijn gewone mensen, wij hebben ook onze vragen en onzekerheden, en ze 
zeggen dat we aardig zijn. 

 

2 Verslagen van de secretaris 

Het verslag van de Algemene vergadering 2021 geeft aanleiding tot de vraag hoe het staat met de 
verzekering van vrijwilligers. Bekend is dat de gemeenten via de VNG een verzekering voor 
vrijwilligers hebben. Echter is ons nog niet bekend wat door die verzekering wordt gedekt, en wat 
niet. We gaan dat verder onderzoeken en nemen dan ook andere zaken mee, zoals verzekering tegen 
diefstal en vandalisme. 
Het verslag als zodanig wordt door de vergadering goedgekeurd. 

Het jaarverslag van de secretaris waarin de verenigingsactiviteiten over 2021 worden behandeld 
wordt zonder bemerkingen door de vergadering vastgesteld. 

 
3 Financiën 

Penningmeester Marco Steenwinkel geeft een toelichting bij de balans en bij de resultatenrekening 
over 2021. Naar aanleiding van vragen uit de vergadering meldt Marco bij de balans dat de vordering 
van € 359 in 2021 betrekking heeft op achterstallige contributie en dat vordering van € 7.000 uit 
2020 onderhanden werk betreft. In de resultatenrekening en in de begroting zijn de bedragen voor 
de onderscheiden vogelwerkgroepen op één post gepresenteerd; in de administratie wordt elke 
individuele werkgroep als aparte entiteit behandeld. 



De Kascontrolecommissie adviseert de vergadering om het bestuur decharge te verlenen voor het 
gevoerde financieel beleid en beheer. De commissie is zeer te spreken over de mate van 
professionaliteit van de administratie, maar heeft toch één opmerking. De juistheid en volledigheid 
van uitgaven dient te worden gestaafd met bewijsstukken, facturen en (kassa)bonnetjes. Bij enkele 
betalingen ontbraken zulke betaalbewijzen (van kassabonnen dus), en de commissie hoopt en 
verwacht deze opmerking volgend boekjaar niet meer te hoeven maken. Verder beveelt de 
commissie aan om ook te kijken naar de zin en nut van een bestuurdersaansprakelijkheids-
verzekering. 
De vergadering volgt het advies van de commissie met een warm applaus. 
De voorzitter dankt de commissie voor haar inzet. Oscar de Pauw heeft zijn termijn van twee jaar 
vervuld en treedt af. Hij wordt opgevolgd door Mart-Jan de Jong. 
 
Bij de begroting voor 2022 merkt de vergadering op dat vorig jaar als optie werd benoemd om voor 
activiteiten waarbij de NVWK ten behoeve van derden inzet levert, rekeningen te presenteren om 
aldus de inkomsten op te krikken. Het bestuur heeft onderzocht hoe andere verenigingen hiermee 
omgaan en heeft zich beraden op de vraag wat zo’n aanpak zou betekenen voor de NVWK, financieel 
en voor het karakter van de vereniging en voor het draagvlak bij onze omgeving. 
De vergadering gaat akkoord met de voorgelegde begroting en daarmee expliciet ook met de 
verhoging van de contributie van € 3 voor het basis- en het gezinslidmaatschap. 

 

4 Samenstelling bestuur 

De vergadering stemt in met de herbenoemingen van Jaap Graveland en Frans van der Storm. 
Het voorstel om Marije Willems te benoemen wordt met algemene stemmen overgenomen. Het 
filmpje waarin zij zichzelf voorstelt wordt op de website gepubliceerd. 
 

5 Wat verder ter tafel komt en rondvraag 

Eric Kleyheeg vraagt aandacht voor het overlijden van Gert Blom. Gert is een aantal jaren coördinator 
van de vogelwerkgroepen geweest, en heeft zich zeer verdienstelijk gemaakt door zijn tekeningen 
voor de Waardvogel. 

Jaap licht de stand van zaken te met betrekking tot huisvesting. Het is onze ambitie om de NVWK een 
eigen plek te bieden, een plek waar we herkenbaar zijn, waar we vereniging kunnen zijn, waar we 
ons vaste honk hebben. Zo’n plek die bindt en aantrekkelijk is – in meerdere betekenissen, zoals ook 
zusterverenigingen ervaren. Lange tijd concentreerden we ons vooral op Schaapjeszijde, waar ook 
ZHL en De Groene Motor straks huisvesting hebben. gaandeweg brak het inzicht door dat die locatie 
voor ons niet de meest geschikte is. We zetten nu in op een alternatief dat optimaal aan onze 
verlangens tegemoetkomt. Bij die inzet kijken we ook naar de mogelijkheden tot fondsenwerving. en 
naar de mogelijkheden om gebruik te maken van de kennis en vaardigheden die we binnen de NVWK 
hebben, en naar de goodwill die de NVWK geniet bij derden. Concreter wordt het later. 

Frans geeft een korte toelichting bij de opzet van ons 12e lustrum, #NVWK60, en geeft aan dat we 
inzetten op NVWK op de kaart: bij onze omgeving (overheden, zuster-, soorten en terreinbeherende 
organisaties), bij inwoners en bedrijven in de Krimpenerwaard, en bij de eigen leden. Activiteiten 
worden door het hele jaar heen en verspreid over ons hele werkgebied georganiseerd; sommige 
vanuit ons reguliere programma met een lustrumsausje (zie foto), andere speciaal voor het lustrum 
georganiseerd. Houd dus de site en de Waardvogel in de gaten. Tot slot roept Frans de leden op om 
ook een actieve bijdrage te leveren aan de organisatie en begeleiding van activiteiten. 

6 Sluiting 

Stipt op het geplande tijdstip sluit Jaap de vergadering en nodigt de vergadering uit voor de lezing 
van Anthonie Stip. 


